Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58216. Luxembourg and Belgium

Treaty between the Grand Duchy of Luxembourg and the Kingdom of Belgium concerning the joint operation of A400M transport aircrafts within a binational unit. Luxembourg, 31 August 2021

Registration with the Secretariat of the United Nations: Luxembourg, 29 May 2024

Done at New York on 17 July 2024

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58216. Luxembourg et Belgique

Traité entre le Grand-Duché de Luxembourg et le Royaume de Belgique concernant l'exploitation commune des aéronefs de transport A400M au sein d'une unité binationale. Luxembourg, 31 août 2021

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Luxembourg, 29 mai 2024

Fait à New York le 17 juillet 2024

Pour le Secrétaire général